
 
 

Zápis z jednání Výkonného výboru Jihomoravského a Zlínského kraje 
 

Termín: 8. 10. 2024 

Místo:  Restaurace Sharingham, Brno 

Čas jednání: 18:00 – 20:30 

Účast:  Milan Veselý, Jan Šícha, Bedřich Chromek, Pavel Rochovanský, Ondřej Porwisz 

Omluven: Jan Krkoška 

Sekretariát: Petr Plodík, Petr Stoklásek, Pavel Brückner 

Zapisovatel:  Petr Plodík 

Ověřovatel: Jan Šícha 

 
 

Program jednání: 

1) Úvod, přivítání 

2) Informace z regionálních komisí 
3) Jednací řády odborných komisí JMaZL 
4) Rozvoj 
5) Různé 
 

 

1) Úvod, přivítání 

Hejtman Milan Veselý přivítal všechny přítomné a zahájil jednání VV JMaZL. Program jednání schválen 

jednohlasně. Ověřovatelem zápisu zvolen Jan Šícha. 

2) Informace z regionálních komisí 

Ligová komise 

Na začátku sezóny byl řešen jeden případ neoprávněného startu hráče ve 2. lize juniorů, který byl řešen 

pokutou a kontumací dotčených utkání. Prozatím žádné družstvo ze soutěží neodstoupilo, řešeny byly 4 

případy odložení utkání, kdy se družstvo nedostavilo na turnaj, což nebývá hned ze startu sezóny běžné. 

 

KRD 

Sekretář komise Petr Stoklásek informoval RVV o plánovaném jednání KRD za dva týdny. Aktuálně je třeba 

řešit problematiku jak počtu, tak i kvality rozhodčích. Dále byl členům RVV nastíněn vývoj počtu rozhodčích 

a jeho predikce do zbytku sezóny 2024-2025, předpokládaný je oproti předchozí sezóně úbytek, čísla však 

zatím nejsou konečná, neboť jsou v plánu ještě další školení nováčků. 

 

Proběhla debata na téma důvodů, proč tak vysoký počet rozhodčích s činností končí. Častým důvodem, 

který rozhodčí udávají je nárůst nákladů na vybavení, rozhodcovskou licenci a členský poplatek, což uvádí 

jak jednotlivci, tak oddíly. KRD i RVV se bude touto problematikou i nadále intenzivně zabývat. 

 
DK 
Předseda komise Jan Šícha informoval RVV o odstoupení člena komise Ondřeje Kyjovského. Následně 
Jan Šícha předložil komisi návrh na doplnění komise o Radka Števčeka.  



 
 

 
Usnesení: RVV jednohlasně schválil návrh složení DK JMaZL: Jan Šícha (předseda), 
Petr Števček, Jakub Cigl a Radek Števček. 

3) Jednací řády a statuty odborných komisí JMaZL 

Petr Plodík předložil RVV návrhy jednacích řádů a statutů jednotlivých odborných komisí regionu. 
K návrhům nebyly vzneseny žádné připomínky a RVV tak hlasoval o jejich schválení. 
 

Usnesení: RVV jednohlasně schválil návrhy jednacích řádů a statutů odborných komisí regionu 
JMaZL. 

4) Rozvoj 

Petr Plodík informoval RVV a stavu probíhajícího přihlašování oddílů do regionálních programů podpory 

PP č. 2A a PP č. 2B. Aktuálně je k programu PP č. 2A přihlášeno 6 oddílů, k PP č. 2B prozatím jeden. 

Sekretariát ve zbytku týdne ještě jednou oddíly upozorní na možnost přihlášení.  

 
Diskutována byla možnost zapojení regionu do sportovního festivalu LIFE! v Brně za účelem prezentace 
florbalu. Tato akce slouže k zviditelnění a propagaci sportu samotného, kdy má veřejnost možnost 
vyzkoušet si v rámci festivalu jednotlivé sporty. V průběhu měsíce října sekretariát osloví lokální oddíly  
 

Usnesení: RVV jednohlasně schválil zapojení do festivalu LIFE! v Brně 
Úkol: Kontaktovat společnost Starez Sport ohledně účasti, kontaktovat lokální oddíly za účelem 

navázání spolupráce. 
Zodpovídá: Petr Plodík 

5) Čerpání rozpočtu 2024 

Petr Plodík předložil RVV přehled čerpání rozpočtu 2024 a nastínil další vývoj nákladů do zbytku sezóny. 
RVV diskutoval možnosti využití zbytku disponibilních prostředků regionu. 

6) Různé 

V tomto bodě bylo diskutováno několik možností vzdělávacích seminářů pro oddíly, které by mohl region 

nabídnout nad rámec systému vzdělávání. Dále členové RVV zvažovali možnosti propojení konání finále 

Poháru ČF ve Zlíně právě se vzdělávací akcí. 

 

 
Termín příštího jednání: 5. 11. 2024, 18:00 v Otrokovice 


